
 

 

 

 

 

 

Raadsronde Nieuwe werkwijze raad 

 

Besluitenlijst 

 

Onderwerp Nieuwe werkwijze gemeenteraad 

Datum 24 januari 2017 

Portefeuillehouder Hans Passenier, voorzitter werkgroep nieuwe werkwijze raad 

Verloop proces / 
Vervolgtraject 

De enquete van Flycatcher is breed uitgezet onder raadsleden, burgerleden, 
collegeleden, beleidsambtenaren en medewerkers griffie. Voorts zijn 
maatschappelijke organisaties aangeschreven. Bovendien is gebruik gemaakt 
van het burgerpanel van Flycatcher. 

De resultaten van de enquete zijn gepresenteerd op 15 maart 2016 in een 
plenaire bijeenkomst. 

De voorstellen van de werkgroep zijn geagendeerd in de stadsronde van 29 
november j.l. De daar besproken hoofdthema’s zijn verwerkt in de besluitenlijst 
van de ronde van 29 november. Vervolgens is op 13 december een plenaire 
raadsronde gehouden waarbij is afgesproken dat de werkgroep en een aantal 
fracties nog schriftelijke reacties/standpunten/wijzigingsvoostellen zullen 
aanlevewren. Die documenten worden besproken in een 2

e
 raadsronde. 

Besluitvorming is voorzien in de raadsvergadering van 31 januari 2017. 
 

Aanwezig  11 bezoekers. 
 

Fractiewoordvoerders Sabel (SPM), Hoen (MV), Bastiaens (PvdA), Krabbendam (GL), Mertens 
(D66), De Graaf (SP), Smeets (PVM), Severijns (VVD), Peeters (CDA), Nuyts 
(LPM). 

Voorzitter Anita van Ham 

Secretaris Maurice Cobben 

Samenvatting en 
afspraken 

1. Het voorstel van de Seniorenpartij wordt ingetrokken en maakt nu 
verder geen deel meer uit van de stukken. 

2. De griffier zal overleggen met de fractievoorzitters op de suggestie van 
de Seniorenpartij om burgers in contact te laten treden met de griffie 
om de burgers te helpen in het proces, maar ook met de inhoud. 

3. Het voorstel is rijp voor besluitvorming in de raadsvergadering van 31 
januari 2017. Amendementen zullen maandag 30 januari definitief 
bekend zijn. 

 



 

 

 

 

 

 

Rondebriefje 

 

Onderwerp Evaluatie nieuwe werkwijze raad 

Portefeuillehouder  

Programmanummer 1. Bestuur 

Behandelend ambtenaar Maurice Cobben 
Telefoonnummer: 043- 350 43 13 
maurice.cobben@maastricht.nl 
 

Doel van de bijeenkomst Door de werkgroep nieuwe werkwijze gemeenteraad is een rapportage 
gemaakt op basis van de resultaten van de enquête over de nieuwe werkwijze. 
In de rapportage is een aantal verbetervoorstellen opgenomen. 

Bedoeling is om te verkennen of de verbetervoorstellen aansluiten aan de 
resultaten van de enquête en daarmee het vergadersysteem op een hoger 
plan kan worden getild. 

In de plenaire raadsronde van 13 december 2016 zijn de voorstellen in eerste 
termijn besproken. Er zijn toen afspraken gemaakt om de werkgroep schriftelijk 
te laten reageren en bovendien door enkele fracties aanvullend 
informatiemateriaal beschikbaar wordt gesteld. Deze aanvullende documenten 
zijn thans allemaal beschikbaar. Behandeling daarvan kan plaatsvinden in de 
2

e
 raadsronde over dit thema. 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De gemeenteraad. 

Verloop voorgaande 
proces 

De enquete van Flycatcher is breed uitgezet onder raadsleden, burgerleden, 
collegeleden, beleidsambtenaren en medewerkers griffie. Voorts zijn 
maatschappelijke organisaties aangeschreven. Bovendien is gebruik gemaakt 
van het burgerpanel van Flycatcher. 

De resultaten van de enquete zijn gepresenteerd op 15 maart 2016 in een 
plenaire bijeenkomst. 

De voorstellen van de werkgroep zijn geagendeerd in de stadsronde van 29 
november j.l. De daar besproken hoofdthema’s zijn verwerkt in de besluitenlijst 
van de ronde van 29 november. Vervolgens is op 13 december een plenaire 
raadsronde gehouden waarbij is afgesproken dat de werkgroep en een aantal 
fracties nog schriftelijke reacties/standpunten/wijzigingsvoostellen zullen 
aanlevewren. Die documenten worden besproken in een 2

e
 raadsronde. 

 

Inhoud  Op basis van een breed gehouden enquête over de eerste ervaringen met de 
nieuwe werkwijze van de gemeenteraad heeft een werkgroep de enquête 
resultaten bestudeerd. Op basis daarvan komt de werkgroep met een aantal 
verbetervoorstellen. Uit de enquête bleek dat het nieuwe vergadersysteem in 
hoofdlijnen beantwoordt aan de doelstellingen. Een fundamentele aanpassing 
van het systeem is volgens de werkgroep dan ook niet nodig. Wel vragen 
sommige onderdelen om verfijning of nadere duiding omdat nog niet in alle 
gevallen conform de nieuwe vergaderwijze wordt gewerkt. De werkgroep is van 
oordeel dat de nieuwe werkwijze conform doelstelling volledig moet worden 
toegepast en pas na verloop van tijd  als dat nodig is, kan of moet worden 
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nagedacht over een structuurwijziging van het systeem. 

De meest in het oog springende aandachtspunten en daaruit voortkomende 
verbetervoorstellen, betreffen een duidelijkere afbakening van de aard van de 
drie bijeenkomsten binnen een Raadsavond (Stadsronde, Raadsronde en 
Raadsvergadering). Om deze bijeenkomsten beter tot hun recht te laten 
komen en alle partijen het meest optimale resultaat te laten behalen, zijn er 22 
verbeterpunten geformuleerd, hoofdzakelijk ten aanzien van de communicatie 
en de organisatie van de Raadsavond. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Besluitvorming voor te bereiden ten aanzien van de door de werkgroep 
voorgestelde verbetervoorstellen en de door fracties nadien aangeleverde 
voorstellen/wijzigingen. 

Vervolgtraject Besluitvorming over de verbetervoorstellen van de werkgroep is aan de orde in 
de raadsvergadering van 31 januari 2017. 

Daarna start de procedure voor de aanpassing van het Reglement van Orde 
Gemeenteraad Maastricht. 

 


